
Revision av verksamheten för  
Svenska Discsportförbundet Allround 

 

I egenskap av verksamhetsrevisor har jag granskat styrelsens arbete för 
verksamhetsåret 2023 genom att jämföra den antagna verksamhetsplanen med den 
information som gått ut månadsvis från styrelsen till föreningarna. Dessutom har jag 
stämt av några av punkterna en extra gång med förbundets ordförande och 
sekreterare 

Här följer de punkter som står med i planen samt mina kommentarer 

• Anpassa tävlingsformatet: Formatet är inte anpassat så som man hade tänkt sig 
men arbetet har under sensommaren skickats till TU och senare till en separat 
arbetsgrupp.  

• Ledarskapsfilosofi: Arbetet med att ta fram och besluta om en ledarskapsfilosofi 
har utmynnat i en utredning som man gav till Mike Beckmann. Inget beslut taget 
dock vad jag kan se. 

• Landslagsorganisation: Det påbörjades ett arbete med att se över organisationen 
inför 2023 års säsong men då det inte blev något VM under året så presenterades 
aldrig resultatet.  

• Marknadsföra hemsida och Facebook: Marknadsföringen har skett internt via 
månadsutskick som styrelsen sänt via email till föreningarna samt externt via de 
foldrar som företaget Discsport skickar med till sina kunder. 

• Instagram: Ambitionen med att skapa ett Instagramkonto har fått stå tillbaka för 
arbetet med webb-sida och Facebook 

• Växla upp Kasta Loss: Genom att anställa Mike Beckmann och låta honom 
fokusera på Kasta Loss så har uppväxlingen man tänkt sig genomförts. 

• Handlingsplan för inkludering: Kontinuerligt under året har styrelsen arbetat med 
denna fråga. Målet var att påbörja arbetet, inte att slutföra det under 2023.  

• Separat junior-SM: Styrelsen gav detta uppdrag vidare till TU men vad som 
framkommit så har det i varje fall inte kommit till ett beslut under 2023 

• VM-ansökan: Här har styrelsen lagt ner ett stort jobb på att förbereda möjligheterna 
till en ansökan bl.a. genom att besöka de orter som skulle kunna vara aktuella. 
Ansökan har sedan också skickats in till WFDF 

• EM-ansökan: Arbetet med att titta på dessa möjligheter har påbörjats och bl.a. har 
styrelsen påbörjat att engagera sig i EFDF för att eventuellt kunna ta ett 
arrangemang 2026 

• App för resultathantering:  Detta är vad jag förstår inte påbörjat under året 

Att styrelsen, genom ordförande Johan Robertson, under hela året skickat ut de så 
kallade Månadsbreven till föreningarna anser jag vara exemplariskt och mycket 
värdefullt för de föreningar som tillhör förbundet 

Jag kan inte annat än att rekommendera årsmötet att bevilja styrelsen ansvarsfrihet 
för det gånga verksamhetsåret 

Värnamo 18 februari 2024 Dieter Johansson, verksamhetsrevisor      


